
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 1 November 2022

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Jenny Bergström.

1.1. Närvaro
Ordförande Jenny Bergström Närvarande

Vice ordförande Alice Johansson Närvarande

Ekonomiansvarig Maja Lidgren Närvarande

Marknadsansvarig Alice Lindholm Närvarande

Utbildningsansvarig Ingvild Regius Nygaard Närvarande via Zoom

Vice utbildningsansvarig Fanny Sandberg Närvarande

Informationsansvarig Filippa Strömbäck Närvarande

Sportmästare Klara Sjödin Närvarande

Klubbmästare Tuva Orre Närvarande

Chefredaktör för de Facto Albin Berg Frånvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Alice Lindholm och Fanny Sandberg.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2022-10-25 godkändes.
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2. Rapporter

2.1. Utbildningsansvarig
Utbildningsansvarig och vice utbildningsansvarig informerade om att de har haft möte med JURO i
Uppsala i helgen. Protokoll kommer komma upp på JURO:s hemsida.

3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för kostnad för tågbiljett till Göteborg
Utbildningsansvarig vill ta beslut om en kostnad på 679 kr för tågbiljett till Göteborg för
representationsresa.
Styrelsen godkände kostnaden.

3.2. Beslut om kostnad för kostnad för tågbiljett från Göteborg
Utbildningsansvarig vill ta beslut om en kostnad på 575 kr för tågbiljett från Göteborg för
representationsresa.
Styrelsen godkände kostnaden.

3.3. Beslut om kostnad för hotell i Uppsala
Utbildningsansvarig vill ta beslut om en kostnad på 4009,50 kr för hotell i Uppsala för representation.
Styrelsen godkände kostnaden.

3.4. Beslut om kostnad för hotell i Göteborg
Utbildningsansvarig vill ta beslut om en kostnad på 3489,14 kr för hotell i Göteborg för
representation.
Styrelsen godkände kostnaden.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt
Styrelsen har fått in en JF-åsikt där en medlem tycker att det varit för lite EPP:er och sittningar under
den senaste tiden och önskar på mer av det i framtiden.

Styrelsen tackar för åsikten och meddelar att vi ska ta det i beaktning i framtiden. Nästa evenemang är
after-volleyboll den 12 november.
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5. Informationspunkter

5.1. Anmälan till After volleyboll
Klubbmästare informerade om att anmälan till After volleyboll på Cinco den 12/11 är nu öppen och
stänger på fredag den 4/11 kl. 12.00. Info hur man anmäler sig finns på vår instagram och i
facebookeventet.

6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Filippa Strömbäck,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Alice Lindholm Justerat, Fanny Sandberg
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